
CESTE IN KANALIZACIJA
Kako so uresničili program komunalnih del za letos

Iz porodila o realjaacija
programa cestnega sklada in
prispevka za uporabo mest-
nega zemljišča od začetka le.
ta do 22. decembra letos je
razvidno, da so dohodfci cest-
aega sklada za 18 odstotkov
višji od predvidenih, izdatki
pa so bili realizirani z indek-
som 81. Dohodkd so višji za-
radi vrnjenega posojdla mest.
nega sklada za urejartje zem-
IĴ fSC v viSini 1.500.000 din. ki
so jih laiii posodili za re.
lconstrukcijo Drenikove cest«.

Tudi dohodld prispevka za
uporabo mestnega zemljišča
so za 13 odstotkov višji od
predvidenih, izdatkl pa nižji
cxl načrtovanih za 20 odstot-
kov.

Med deli, ki jdh finanoira-
jo iz denarja oestnega skla.
da so asfaltirali Velikovško-
vo ulico in v zaključno fazo
pripeljali dela pri rekon-
strukciji Ceste Ceneta Štu-
parja. Zaradi neugodnih vre.
menskih razmer še niso as-
faltiral-i dovozne ceste na
Parmovo 33, za katero bodo
del denarja prispevale tam.
kajšnje delovne organizacije;
asfalt bodo predvidoma po-
ložili spomladd. Letos ne bo-
do uredlli avtobusnih obra.
čališč v Tomačevem, Savljah
in Podgorici, ker lokaoijske
dokumentaoije zaradi velike
zahtevnosti niso pravočasno
izdelali. V Tomačevem soob-
račališče s prvotno predvide-
ne lokaoije prestavili na kri-
žišče Tomačevske ceste s ce.
sto Tomačevo—Jarše, tako da
bodo imeli krajani zdaj za-
res blizu do avtobusne posta-
je. Denar bodo namensko pre-
nesli v pi-ihodnje leto.

Ker je pritok dohodkov
večji, kot so pričakovali, so
po rebalansu v program vne-
sli še asfaltiranje okoliceblo.
ka na Glavarjevi 42, ki bo ob
ugodnem vremenu še letos
končano, in ureditev javne
razsvetljave v Lužiškosrbski
ulici, kjer bodo Iu6i prav ta-
ko gorele še pred Novim le-
tom.

Uresničen je tudd dobršen
del programa objektov izpri-
spevka za uporabo mestnega
zemljišda: asfaltirali so dovo.
ze na Triglavškd ulici, okoli-
co zadružnega doma na Čr.
nučah, cesto v Jaršah In hod-
nik na Vilharjevi cesti. Ob-
novljena je tudd javna raz.
svetljava v Savskem naselju,
sofinancirald so lzgradnjo
trafo postaje v Brinju t«r
položili kanalizacijo v sose-
-ski BS 111/2 v Omajni.

V Klečah bodo začeld pola-
gati kanalizacijo predvidoma
v začetku prihodnjega leta,
izdano je že lokacijsko dovo-
ltjeraje. štebijeve ulice doslej
zato niso asfaltirali, ker s€
krajevna skupnost črnuče ni
mogla odločiti, ali bodo de.
nar namenili za to ulico ali
za Cesto Ceneta Stuparja.
Slednjič so se odločfli za šte-
bijevo uMco, del» se bodo
kmalu prifeta, tretjino denar.
ja pa bodo prispevali obča-
ni.

Kanalizacija v starem delu
BS-3 bo položena v prvdh me.
secih leta 1977, po Novem le-
tu pa bodo stroji zabrneUtu-
di v Kočenski ulici, kjer bo-
do prav tako položili kanaU.
zacijo. Polaganje Kanalizacije
v Nadgorici je za zdaj kon-

čano, ker je predviden denar
izčrpan. Dela bodo nadaljeva.
11 z denarjem, kd ga bo dala
»Soseska« iz prlspevka za
urejanje zemljišfi na račun
bcxločih investitorjev otoka
BP8, ker bo kana.1 služil no'ii-
hovim potrebam in z denar.
jem, ki ga bo zbrato komu-
nalno podjetje Kanalizaoija.

Veliko težav je bUo pripri-

dobivanju dotoimenitacije m
razširitev potoapališča m Ctt*
nučah, saj so moraiM rf>xa/a
vrsto soglasij. Ta adaj imaaics
dogovarjajo pa se že za o *
kup zemljišča. V izrielavi sta
tudi lokaoijska doikumentaci.
ja in prcjekt mrMSke vežioo
na pokopališču v Dolu, oj>
katerem bodo v fcratkem
zgradiii še i ^ ^ g ^ g g ^ o ^


